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Obecnie peptydy stają się istotną częścią przemysłu farmaceutycznego, kosmetycznego i 

spożywczego. Intensywnie pracuje się nad sposobami wytwarzana ich na skalę przemysłową i 

poszerzeniem ich zastosowań. Wciąż ulepszane są procesy ich otrzymywania, gdzie do tej pory 

główną metodą jest synteza na nośniku stałym. 

Wykład poświęcony będzie kwestiom związanym z szerokim wykorzystaniem peptydów i 

powstawaniem firm specjalizujących się w ich wytwarzaniu i sprzedaży. Omówione zostaną 

problemy i wyzwania, które są związane z prowadzeniem tego typu działalności. Poruszone 

zostanie także zagadnienie komercjalizacji związków będących rezultatem pracy naukowców 

oraz droga jaką musi pokonać pracownik naukowy, aby móc zrealizować swój pomysł. 

Prezentacja poruszy także problem innowacyjności w nauce i biznesie oraz perspektywy 

rozwoju firmy o zasięgu globalnym.  

 


